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در  استان

حضورادامهدار
کووید۱۹

سخنگوی دانشــگاه علوم پزشــکی کرمان تعداد 
کل موارد بســتری دارای تســت مثبت کرونا در 
استان کرمان از ابتدای شــیوع کووید 19 تاکنون 
را 1۴ هزار و 8 مورد اعلام کرد، مهدی شــفیعی با 
اشاره به اینکه طی ۲۴ ساعت گذشته، 11۴ بیمار 
مبتلا به کرونا در بیمارســتان های دانشــگاه های 
علوم پزشکی اســتان کرمان شناســایی شده اند، 
گفت: از این تعداد 7۴ مورد در حوزه دانشگاه علوم 
پزشــکی کرمان، 7 مورد در حوزه دانشــگاه علوم 
پزشــکی رفســنجان، 11 مورد در حوزه دانشگاه 
علوم پزشــکی جیرفت، ۴ مورد در حوزه دانشگاه 
علوم پزشکی بم و 18 مورد در حوزه دانشکده علوم 

پزشکی سیرجان هستند. 

* استاندار: پروژۀ انتقال آب از هلیل رود 70 درصد پیشرفت فیزیکی دارد 
و نمی شود تعطیل کرد

 *پروژه انتقال آب از هلیل رود، منتقدان زیادی دارند که مدعی هستند 
این  پروژه آسیب های فراوانی به منطقه وارد می کند

*ثبت نام الکترونیک برای دریافت سهمیه نفت سفید در جنوب استان 
مشکلات فراونی به وجود آورد

*مدیر عامل شرکت پخش فرآورده های نفتی کرمان: شهروندانی که 
در ویرایش اطلاعات دچار مشکل شدند، کد ملی و شماره شانزده رقمی 

کارت بانکی خود را به شماره 500010008۴1۲00 پیامک کنند

شکرالهی:  بین شمال  و جنوب 
کرمان توازن  برقرار  شود

فعالیت ادارات استان 
در این هفته چگونه است؟

 وعده تکمیل مجتمع 
فرهنگی   قلعه گنج  

تا سه ماه آینده

نماینده مردم پنج شهرستان جنوبی کرمان با بیان اینکه ایجاد توازن 
بین شمال و جنوب استان مورد تاکید است گفت: این منطقه نیازمند 

توجه بیشتر مسوولان است

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار کرمان گفت: در 
شهرستان های دارای وضعیت نارنجی، ادارات ارائه دهنده 

خدمات ضروری و دستگاه های مرتبط با ماموریت های اساسی 
و مدیریت شهری می توانند با تشخیص بالاترین مقام مسئول 
)در سطح ملی یا استان( نسبت به کاهش حضور تا یک سوم 

کارکنان خود اقدام نمایند و در سایر ادارات ارائه خدمات با 
حضور 50 درصد کارکنان انجام می شود.  

استاندار کرمان گفت: مجتمع فرهنگی هنری شهرستان قلعه گنج 
با مشارکت بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی و استانداری، سه 

ماه دیگر تکمیل می شود.  علی زینی وند اظهار داشت: یک و نیم 
میلیارد تومان اعتبار با مشارکت استانداری و بنیاد مستضعفان 

برای اتمام این پروژه هزینه می شود. 

چالشثبتنامالکترونیک
نفتدرجنوب

3 1 3 2

3

1

4

مـارا
دنبال
کنید

آقایاستاندار
آنچیزیراکهنشانتان

نمیدهند،ببینید

نجمه سعیدی
سردبیر

ســفر دو  روزه اســتاندار بــه جنــوب اســتان، 
پــر از امیــد بــود بــرای خطــه ای کــه انــگار 
ــت جــزء جــدا نشــدنی آن اســت،  محرومی
شــادمانی از توجــه عالی تریــن مقــام دولــت 
در اســتان بــه هفــت شهرســتانی کــه 
مردمانــش در صبــوری کــردن بی نظیــر 
ــد  هســتند. حــالا اولیــن قدم هــای زینی ون
ــار  ــن دی ــر خــاک ای ــدش ب در ســمت جدی
نشســت، ســفر پــر بــود از افتتــاح، توجــه و 
ــا ره آورد  ــون. واقع ــای گوناگ ــه وعده ه البت
ــش  ــکات مثبت ــۀ ن ــدا از هم ــفر، ج ــن س ای
چــه می توانــد، باشــد؟، بــی شــک »امیــد« 
ــدار منوجان  اســت ، وقتی اســتاندار از فرمان
می خواهــد کــه وضعیــت معین هــای 
اقتصــادی آن شهرســتان را روشــن 
ــی  ــود، وقت ــرف ش ــا برط ــا ابهام ه ــد ت کن
ــری  ــه پیگی ــف ب ــت را موظ ــتاندار، صم اس
ــتی  ــط زیس ــی محی ــای احتمال آلودگی ه
ــی  ــد، وقت ــاب می کن ــه طــلای فاری کارخان
ــن  ــش تعیی ــای از پی ــتاندار در بازدید ه اس
شــده، از توجــه بــه مــردم ســخن مــی 
گویــد، امید هــا زنــده می شــود ، امــا 
کاش، آقــای اســتاندار آن چیز هایــی را 
کــه در بازدیدهــای از پیــش تعییــن شــده، 
ــای  ــد، درد مجتمع ه ــم ببین ــت را ه نیس
آبرســانی ای کــه فعــال نمی شــوند و 
درنتیجه ســاکنین روســتاهای بی شــماری 
در جنــوب، از نبــود آب آشــامیدنی رنــج 
می برنــد و بعضــا مدت هــا اســت، تنهــا 
درگیــر خریــد انشــعاب و لولــه کشــی 
ــابق،  ــول اســتاندار س ــه ق هســتند ، کاش ب
ــم  ــوب را ه ــی جن ــر زمان ــای آخ ــاده ه ج
ــی  ــن ب ــا ای ــده ب ــداری مان ــه راه ــد ک ببین
اعتبــاری، ســراغ ترمیــم کــدام بــرود و کدام 
ــت  ــه هف ــد ک ــد، کاش ببین ــر کن را بی خط
ــز  ــک مرک ــی ی ــی، حت ــتان جنوب شهرس
ــد  ــدارد، کاش ببین ــالمندان ن ــداری س نگه
ــا نیــش عقــرب  هنــوز در جنــوب بچه هــا ب
می میرنــد، کاش درد بی اینترنتــی و درس 
ــورگاه  ــدای س ــر بلن ــودکان را ب ــدن ک خوان
ــه  ــر را ک ــز دیگ ــزار چی ــد و ای کاش ه ببین
در بازدیدهــای از پیــش تعییــن شــده دیده 
نمی شــود را هــم ببینــد تــا بتــوان دلخــوش 

ــده.  ــه آین ــت ب داش
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فنی)روستای 
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 1399 )فهرست
)بهای تجمیعی

اداره كل راهداری و حمل و نقل جاده ای جنوب استان کرمان در نظر دارد مناقصات عمومی فوق را 
از دریافت اسناد  الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصات  از طریق سامانه تدارکات 
الکترونیکی  از طریق درگاه سامانه تدارکات  بازگشایی پاکت ها  ارائه پیشنهاد مناقصه گران و  تا  مناقصات 
دولت )ستاد( به آدرس “ www.setadiran.ir “  انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت 
عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در 

مناقصات محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصات در سامانه تاریخ 09/18/ 1399 می باشد.

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصات از سایت : تا ساعت 13 روز دوشنبه مورخ  09/24/ 1399
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : تا ساعت 11:00 صبح روز یکشنبه مورخ 10/07/ 1399

زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت 8:00 صبح روز دوشنبه مورخ 10/08/ 1399
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصات و ارائه پاکت 
های الف : نشانی : اداره كل راهداری و حمل ونقل جاده ای جنوب استان کرمان به نشاني: جيرفت – کیلومتر 

5 جاده کرمان_ابتدای شهرک صنعتی شماره 2 جیرفت و تلفن : 03443352139 و 03443352169
اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس : 02141934 ،  دفتر ثبت 

نام : 88969737 و 85193768

روابط عمومی آموزش و پرورش شهرستان کهنوج

آگهی
مزایده)اجاره(

مدیریت آموزش و پرورش شهرستان کهنوج در نظر دارد تعداد: 1 باب واحد تجاری در خیابان 
رازی با جزئیات مندرج  در اسناد مزایده را با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

)setadiran.ir( به صورت الکترونیکی به اجاره برساند.
زمان انتشار درسایت تاریخ  : ۱۳۹۹/۰۹/۱5 ساعت :۱۰صبح - مهلت دریافت اسناد مزایده  تاریخ : ۱۳۹۹/۰۹/25 ساعت :۱۳

تاریخ بازدید :     ۱۳۹۹/۰۹/۱6- آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت  تاریخ : ۱۳۹۹/۰۹/25 ساعت :۱۴ 
زمان بازگشایی تاریخ :  ۱۳۹۹/۰۹/26 ساعت : ۱۰صبح   -زمان اعلام به برنده تاریخ : ۱۳۹۹/۰۹/27

ضمناً رعایت موارد ذیل الزامی می باشد :
۱-برگزاری مزایده صرفاً از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل  
دریافت اسناد مزایده ) در صورت وجود هزینه مربوطه (پرداخت تضمین شرکت در مزایده ) ودیعه ( ارسال پیشنهاد  
 قیمت ، بازگشایی پاکت ها ، اعلام برنده ، و واریز وجه مزایده در بستر سامانه از این طریق امکان پذیر می باشد.

2-شایسته است قبل از ارائه پیشنهاد از موضوع مزایده بازدید به عمل آورید.
۳- علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی ) توکن ( با شماره های 

ذیل تماس حاصل نمایند :
مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه : ۴۱۹۳۴ – ۰2۱

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها ، در سایت سامانه ) www.setadiran.ir( بخش » ثبت نام / پروفایل 
مزایده گر « موجود است.

۴- هزینه نشر آگهی و کارشناسی بر عهده برنده مزایده می باشد.
5- آموزش و پرورش در رد و پذیرش پیشنهادات مختار می باشد.

6- به پیشنهادات مبهم ، مشروط ، مخدوش ، فاقد ضمانت نامه و پیشنهاداتی که خارج از مهلت قانونی ارائه شود ترتیب 
اثر داده نخواهد شد.

7- ارائه تضمین معتبر مطابق با اسناد مزایده الزامی می باشد.
8-شماره تماس اداره آموزش وپرورش شهرستان کهنوج واحد حقوقی: ۰۹۱۳۳۴۸2۳۱۱

آیاهلیلقربانیمیشود؟

استاندار کرمان در جریان سفر خود 
به جنوب استان، با بیان اینکه مشکل 
آب کرمان نه با انتقال آب از هلیل رود 
برطرف می شود و نه عدم انتقال آن 
باعث ترسالی جنوب می شود، گفت: 
»هزینه ی زیادی برای انتقال آب به 
شهر کرمان شده و فقط 11 کیلومتر آن 
مانده است، مگر می شود این سرمایه را 
معطل گذاشت؟«.زینی وند افزود: »برای 
جنوب نیز انتقال آب از جای دیگر و 
دریای عمان را پیگیری خواهیم کرد 
اما اینکه پروژه ای 70 درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد را که نمی شود تعطیل 

کرد«.به گزارش تسنیم کرمان، علی 
زینی وند شامگاه پنجشنبه 13 آذرماه، 
در جلسه ی بررسی مشکلات شهرستان 
قلعه گنج با بیان اینکه اگر بنا باشد پشت 
قوانین موجود معطل بمانیم هیچ کاری 
به پیش نمی رود و قوانین کشور در 
شرایط فعلی باید بازنگری شود گفت: 
»از طرفی تحریم های ظالمانه را در 
پیش داریم که در شرایطی برداشته 
می شود که هویت خودمان و هویت 
جمهوری اسلامی را تغییر دهیم که 
شدنی نیست پس تحریم ها وجود دارد«.
استاندار کرمان افزود: »برای اداره کشور 

باید به نیروی جوان، خلاق و پای کار 
تکیه کرد. مقام معظم رهبری در بیانیه 
گام دوم انقلاب به استفاده از نیروی 
جوان و ظرفیت های موجود کشور تکیه 
کرده است«. وی با اشاره به اینکه تمام 
ظرفیت های استان را باید برای توسعه و 
تحول استان بسیج کرد و زمان را نباید از 
دست داد گفت: »مشکل آب کرمان نه 
با انتقال آب از هلیل رود برطرف می شود 
و نه عدم انتقال آن باعث ترسالی جنوب 
می شود«. این پروژه مخالفان زیادی دارد 
که معتقد هستند این پروژه آسیب های 
جدی زیست محیطی ای به دنبال دارد .

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی کرمان تعداد 
کل موارد بستری دارای تست مثبت کرونا در 
استان کرمان از ابتدای شیوع کووید 1۹ تاکنون 
را 1۴ هزار و ۸ مورد اعلام کرد.به گزارش خبرنگار 
گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از 
کرمان، مهدی شفیعی، مدیر گروه مبارزه با 
بیماری های واگیردار و سخنگوی دانشگاه علوم 
پزشکی کرمان، آخرین آمار استان کرمان از 
وضعیت موارد مثبت بستری و مرگ و میر ناشی 
از بیماری کووید 1۹ تا ساعت 1۵ دیروزرا اعلام 
کرد. او با اشاره به اینکه طی ۲۴ ساعت گذشته، 
11۴ بیمار مبتلا به کرونا در بیمارستان های 
کرمان  استان  علوم پزشکی  دانشگاه های 
شناسایی شده اند، گفت: از این تعداد 7۴ مورد 
در حوزه دانشگاه علوم پزشکی کرمان، 7 مورد در 
حوزه دانشگاه علوم پزشکی رفسنجان، 11 مورد 
در حوزه دانشگاه علوم پزشکی جیرفت، ۴ مورد 
در حوزه دانشگاه علوم پزشکی بم و 1۸ مورد در 
حوزه دانشکده علوم پزشکی سیرجان هستند. 
شفیعی بیان کرد: هم اکنون موارد بستری قطعی 
مبتلا به کرونا در بیمارستان های استان کرمان، 
۵۸۴ مورد است که از این تعداد در حوزه دانشگاه 
علوم پزشکی کرمان 3۴۴ نفر، در حوزه دانشگاه 
علوم پزشکی رفسنجان 71 نفر، در حوزه دانشگاه 
علوم پزشکی جیرفت 3۶ نفر، در حوزه دانشگاه 
علوم پزشکی بم 3۲ نفر و در حوزه دانشکده 
علوم پزشکی سیرجان 101 نفر بستری هستند. 
او تعداد کل موارد بستری دارای تست مثبت 
کرونا در استان کرمان از ابتدای شیوع کووید 1۹ 
تاکنون را 1۴ هزار و ۸ مورد اعلام کرد. سخنگوی 
دانشگاه علوم پزشکی کرمان تعداد فوتی های 
قطعی ابتلا به کووید 1۹ طی ۲۴ ساعت گذشته 
را 17 نفر اعلام کرد و تصریح کرد: از این تعداد، 
10 نفر در حوزه دانشگاه علوم پزشکی کرمان، 
۲ نفر در حوزه دانشگاه علوم پزشکی رفسنجان، 
۲ نفر در حوزه دانشکده علوم پزشکی سیرجان، 
یک نفر در حوزه دانشگاه علوم پزشکی بم و ۲ نفر 
در حوزه دانشگاه علوم پزشکی جیرفت بودند.او 
مجموع جان باختگان ابتلای قطعی به کووید 
1۹، از ابتدای شیوع کرونا ویروس تاکنون را ۲ 

هزار و ۲۲ نفر اعلام کرد.

2022 مرگ کرونایی در استان
حضورادامهدارکووید۱۹

* استاندار: پروژۀ انتقال آب از هلیل رود 70 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و نمی شود تعطیل کرد
* پروژه انتقال آب از هلیل رود، منتقدان زیادی دارند که مدعی هستند این  پروژه آسیب های 

فراوانی به منطقه وارد می کند
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خودکشی ها بیشتر در دامنه 
سنی 1۵ تا 3۵ سال اتفاق می افتد

مدیر گــروه ســلامت روانــی و اجتماعــی دانشــگاه علوم پزشــکی 
ــن مــرگ هــا، خودکشــی  کرمــان گفــت: یکــی از غــم انگیزتری
ــن روش  ــت تری ــی راح ــگیری از خودکش ــی پیش ــت. از طرف اس
اســت و بایــد بــه ایــن مهــم توجــه کــرد کــه اختــلالات 
روانپزشــکی از قبیــل افســردگی، اختــلالات اضطرابــی و 
ــژاد  ــرام ن ــد. به ــی دارن ــه ردی در خودکش ــخصیت همیش ش
ــا 35  ــنی 15 ت ــه س ــتر در دامن ــی بیش ــرد: خودکش ــح ک تصری
ســال اتفــاق مــی افتــد کــه در مردهــا خودکشــی منجر بــه فوت 
بیشــتر اســت و در زنــان اقــدام بــه خودکشــی. ایــن روانشــناس 
ــردی،  ــن ف ــکلات بی ــی، مش ــلالات روانشناس ــرد: اخت ــان ک بی
ــه  ــت ب ــی اس ــل خودکش ــه عوام ــا از جمل ــادی و فقدان ه اقتص
ــا کــه ســوگ هــای  ــروس کرون خصــوص در شــرایط شــیوع وی
حــل نشــده زیــاد اســت و بایــد خیلــی دقــت شــود زیــرا در ایــن 
شــرایط  مناســک عــزاداری برگــزار نمــی گــردد و مرحله ســوگ 
ــی و  ــلامت روان ــروه س ــر گ ــود. مدی ــی ش ــده م ــراد  پیچی در اف
ــه  ــا اضاف ــت: ب ــان گف ــکی کرم ــوم پزش ــگاه عل ــی دانش اجتماع
ــده  ــی و پیچی ــی  شــرایط بحران ــای شــغلی و مال شــدن  فقدانه
ــن  ــه ای ــتی ب ــن بایس ــاورین و متخصصی ــه مش ــد ک ــد ش خواه
ــی  ــاره ویژگ ــند. وی درب ــته باش ــژه ای داش ــه وی ــوع توج موض
هــای فــردی کــه فکــر خودکشــی دارد گفــت:  ایــن افــراد اغلب 
ــگری و  ــی، تکانش ــد و دودل ــل تردی ــی از قبی ــی های دارای ویژگ
ــاور  ــل مش ــه در مقاب ــتند ک ــاس هس ــکار و احس ــت اف محدودی
ــر و  ــوش دادن موث ــودن، گ ــه آرام ب ــی از جمل ــی های ــد ویژگ بای
ــودن  ــد و مســلط ب ــه ی امی ــردن روزن ــدا ک ــال، ســعی در پی فع
بــه روشــهای موثــر و علمــی تعامــل بــا افــراد در معــرض خطــر 

را دارا باشــد.

برگزاری  مراسم  ایام فاطمیه 
تابع دستور  ستاد ملی کرونا

مدیــرکل تبلیغــات اســلامی اســتان کرمــان گفــت: برگــزاری 
ــی  ــع دســتور ســتاد مل ــان تاب ــه در کرم ــام فاطمی مراســم ای
مقابلــه بــا کرونــا اســت.حجت الاســلام غــلام حســین حقانی 
ــرکل تبلیعــات اســلامی اســتان کرمــان در گفــت  و گــو  مدی
بــا خبرنــگار گــروه اســتان هــای باشــگاه خبرنــگاران جــوان 
ــه در  ــانه های بیگان ــر رس ــلاف نظ ــر خ ــت: ب ــان، گف از کرم
ــه  ــا توجــه ب ــاه محــرم ب ــام م ــزاری مراســم ای خصــوص برگ
پیشــروی بیمــاری کرونــا، ایــن مراســم بســیار پرشــور برگزار 
شــد.او افــزود: جریــان مذهبــی و هیئتــی در ایــام مــاه محــرم 
ــده نگــه داشــتن  ــت مســلمان، زن نشــان داد کــه دغدغــه مل
واقعــه عاشــورا و اعتقــاد مذهبــی آنــان اســت.حجت الاســلام 
ــا  ــزود: خوشــبختانه مراســم مــاه محــرم امســال ب ــی اف حقان
ــد.او  ــته برگزارش ــورتر از گذش ــا پرش ــاری کرون ــود بیم وج
ــا اشــاره بــه اینکــه نزدیــک بــه ۲ هــزار هیئــت مذهبــی در  ب
اســتان کرمان بــه ثبــت رســیده اســت، تصریــح کــرد: درایام 
ــورت  ــد در ص ــته ش ــات خواس ــال از هیئ ــرم امس ــاه مح م
ــه  ــد ک ــام کنن ــت ن ــرق ثب ــامانه بی ــه در س ــتن برنام داش
درخصــوص رعایــت شــیوه نامه هــای بهداشــتی، در ســازمان 
تبلیعــات اســلامی اســتان کرمــان بــه صــورت کتبــی متعهــد 
بــه ایــن کار شــدند.مدیرکل تبلیعــات اســلامی اســتان 
کرمــان گفــت: هیئت هــای اســتان کرمــان در برگــزاری 
ــه  ــور رتب ــه کل کش ــبت ب ــال نس ــرم امس ــام مح ــم ای مراس
ســوم در تعهــد بــه برپایــی ایــن جریــان مذهبــی را داشــتند 
ــردم  ــی م ــوص قلب ــاد و خل ــده اعتق ــان دهن ــن نش ــه ای ک
کرمــان بــه مذهــب و ایــام محــرم اســت.او افــزود: برگــزاری 
مراســم ایــام فاطمیــه نیــز تابــع دســتور ســتاد ملــی مقابلــه 

ــا اســت. ــا کرون ب

حفاظت  سازمان  پسماند  دفتر  مدیرکل 
محیط زیست گفت: آمارها نشان می دهد با شیوع 
ویروس کرونا، میزان تولید پسماندهای بهداشتی و 
عفونی در مراکز درمانی در مقایسه با مدت مشابه 
سال گذشته )زمان شیوع ویروس کرونا ( رشد 
100 درصدی داشته است.وقتی تاریخ را ورق می 
زنیم به روزهای تلخ و شیرین زیادی بر می خوریم، 
دفتر تاریخ مملو از خاطراتی است که هر کدام از 
آنها می تواند درسی برای امروزی ها باشد، جنگ 
و خونریزی، صلح و آرامش، پیشرفت و شکست 
مسائلی است که در طول دوران بارها و بارها خود 
را به اشکال مختلف نشان داده اند.اما در این میان 
شیوع انواع بیماری ها هم گریبانگیر مردمی می 
شد که نان شب خود را به زحمت به دست می 
آوردند، در واقع بروز بیماری های پیش بینی نشده 
واگیردار مانند وبا، طاعون و یا سل در خاطره 
تاریخ دنیا و ایران تداعی کننده شرایطی است که 
شاید به علت نبود بهداشت و عدم آگاهی مردم 
از سلامت به وجود می آمدند و جان هزاران نفر 
را می گرفتند، مثلا در سال 1۲8۴ در ایران به 
علت شیوع وبا حدود یکصدهزار نفر جان خود را 
دست دادند، یا در زمان صفویان شیوع طاعون در 
قزوین و اردبیل حدود 30 هزار نفر را کشت یا در 
سال 1731 طاعون جان حدود ۲0 هزار نفر را در 
همدان و مناطق غرب ایران گرفت.پس با نگاهی 
اجمالی به تاریخ می توان همواره پاندمی انواع 
بیماری ها را دید اما آن زمان علت این فراگیری 
را نبود بهداشت و عدم آگاهی مردم می دانستند 
بنابراین با این نگاه دیگر نباید در عصر حاضر شاهد 
شیوع بیماری های واگیردار مرگ بار باشیم؛ اما 
هستیم، اواخر سال ۲019 بود که ویروس کرونا 
در شهر ووهان چین مشاهده و در مدت کوتاهی 
در همه جهان منتشر شد به طوری که سازمان 
بهداشت جهانی در اسفند 98 )فوریه ۲0۲0( بروز 
پاندمی )همه گیری جهانی( این بیماری را تأیید 
کرد.بر اساس آمار رسمی کشورها تاکنون بیش از 
۶3 میلیون نفر در دنیا به کووید 19 مبتلا شده اند 
و بیش از یک میلیون و ۴۶0 هزار نفر نیز بر اثر این 
بیماری جان خود را از داده اند. ایران از نظر تعداد 
فوت کرونا و بدون در نظر گرفتن نسبت جمعیت 
نهمین کشور دنیا است. تعداد فوت کرونا در آمریکا، 
برزیل، هند، مکزیک، انگلیس، ایتالیا، فرانسه و 
اسپانیا بیش از ایران بوده است.شاید به ظاهر فقط 

بخش درمان کشورها از جمله ایران درگیر عواقب 
این بیماری شده اند اما با کمی تامل می توان دید 
که تمام زنجیره های انسانی، معیشتی و حتی 
محیط زیست در دام این ویروس منحوس گرفتار 
آمده اند، افزایش 100 درصدی اقلام بهداشتی در 
زمان شیوع ویروس کرونا نسبت به مدت مشابه 
قبل از شیوع نشان می دهد که باید حواسمان به 
تمام جنبه های عواقب این همه گیری باشد.حسن 
پسندیده مدیر کل دفتر پسماند سازمان حفاظت 
محیط زیست روز جمعه به خبرنگار محیط زیست 
ایرنا گفت: اساسا استفاده از ماسک و دستکش 
در زمان شیوع ویروس کرونا با هدف پیشگیری 
از انتقال ویروس از افراد مبتلا به افراد سالم است 
بنابراین فراموش نکنیم که بخش زیادی از این 
ماسک ها و دستکش های مورد استفاده الزاما 
پسماندهای خطرناکی تلقی نمی شوند چون خیلی 
از افراد جامعه سالم هستند و به جهت پیشگیری 
از ابتلا به بیماری از ماسک و دستکش استفاده می 
کنند.وی افزود: اما به هر طریق بخش عمده ای از 
پسماندهای ما که بسیار خطرناک و ویژه هستند 
در مراکز درمانی و بیمارستان ها تولید می شوند 
که در زمان شیوع ویروس کرونا میزان تولید آنها 
افزایش یافته است که این خود معضلی در روند 
جمع اوری پسماندهای خطرناک بیمارستانی 
است.پسندیده ادامه داد: آمارها نشان می دهد 

با شیوع ویروس کرونا میزان تولید پسماندهای 
عفونی در مراکز درمانی در مقایسه با سال گذشته 
رشد 100 درصدی داشته است، در برخی شهرها 
این افزایش بین 30 تا ۴0 درصد بوده که میانگین 
افزایش پسماندهای اقلام بهداشتی در دوران کرونا 
50 درصد است.وی گفت: البته این پسماندها 
در محل تولید توسط سیستم های بی خطر 
ساز، بی خطر سازی می شوند و بعد از آن جمع 

آوری و به مراکز دفن زباله منتقل و در آنجا هم در 
لندفیل های اختصاصی با خاک و آهک پوشش 
داده می شوند.وی افزود: اما نکته اساسی درباره 
پسماندهای اقلام بهداشتی ) ماسک و دستکش ( 
این است که نباید فراموش کنیم که این اقلام به هر 
حال پسماند هستند و افراد با توجه به مسوولیت 
اجتماعی که در قبال پسماندها دارند نباید آنها را 

به حال خود در معابر و یا طبیعت رها کنند.مدیر 
کل دفتر پسماند سازمان حفاظت محیط زیست 
تاکید کرد: رها کردن پسماندهای اقلام بهداشتی 
در محیط حتی در طبیعت علاوه بر اینکه نازیبایی 
هایی را در محیط زیست ایجاد می کند؛ یک پدیده 
منفی اجتماعی است و حاکی از عدم مسوولیت 
پذیری افراد است هر چند که تعدادشان ممکن 
است کم باشد.وی اظهار داشت: این ماسک ها و 

دستکش ها هر کجا هم که رها شوند باید یک نفر 
باشد که آنها را جمع آوری کند حتی ممکن است 
هیچ آلودگی هم از لحاظ بیماری نداشته باشند اما 
از منظر محیط زیستی آلودگی محسوب می شوند 
بنابراین باید در نحوه جمع آوری این اقلام دقت 
کرد، مثلا ماسک ها و دستکش هایی که در منازل 
استفاده می شوند در سطل های زباله جداگانه ای 
انداخته شوند و آنهایی که در سطح معابر تولید می 
شوند به هیچ عنوان نباید به حال خود رها شوند 
و مردم باید همه مشارکت کنند.پسندیده افزود: 
در مراکز پرتردد مانند فروشگاه های رنجیره 
ای، ترمینال ها و مکان های پر تردد باید حتما 
سطل های مخصوصی وجود داشته باشد که بعد 
از مصرف ماسک و دستکش ها داخل آنها قرار 
گیرند.وی گفت: رها کردن ماسک و دستکش 
در طبیعت را اگر هم به عنوان پسماند عادی تلقی 
کنیم؛ علاوه بر نازیبایی که در محیط زیست و 
طبیعت ایجاد می کند؛ آلودگی هایی را هم برای 
منابع آبی و خاکی به دنبال خواهد داشت، فراموش 
نکنیم ممکن است حتی خطراتی را هم برای سایر 
جانوران در منطقه و حتی حیوانات اهلی به همراه 
داشته باشند چون ممکن است آنرا به عنوان غذا 
بخورند و به چرخه غذایی انسان برگردند بنابراین 
تاکید ما این است از تمام شهروندان این است که 
این اقلام بهداشت را بعد مصرف حتی اگر آلودگی 
ویروسی هم نداشته باشند، در معابر و طبیعت 
رها نکنند و به آن به عنوان یک مسوولیت ملی 

اجتماعی نگاه کنند.

شهردار بردسیر در واکنش به صحبت های 
جلالی نماینده مردم رفسنجان مبنی بر برداشت 
غیرقانونی بیش از سه میلیارد تومان توسط 
شهرداری بردسیر از حساب آب و فاضلاب 
رفسنجان گفت: این عوارض کاملًا قانونی و 
بر اساس حکم مراجع قضایی است. برداشت 
بیش از سه میلیارد تومان توسط شهرداری 
بردسیر از حساب آب و فاضلاب رفسنجان 
موضوعی بود که نماینده مردم رفسنجان و انار 
در مصاحبه ای که  با یکی از رسانه هاداشت، 
مطرح کرد. جلالی، نماینده مردم رفسنجان و 
انار در مجلس در مجلس شورای اسلامی گفت: 
حساب های آب و فاضلاب رفسنجان را از حالت 
مسدودی خارج کردیم.او گفت: درصدد هستیم 
تا هفته آینده پول به حساب شرکت آب و فاضلاب 
رفسنجان برگردد. نماینده مردم رفسنجان و انار 
در مجلس در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: 
شهرداری بردسیر با استفاده از یک مجوز صوری 

بر اساس کمیسیونی در شهرداری و بانفوذی که 
در سال های قبل در استانداری کرمان داشتند، 
توافق کردند که عوارضی از چاه های رفسنجان 
بگیرند. نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس 
افزود: چاه ها و لوله ها در حوزه شهری نیستند. او 
تاکید کرد: این حکم خلاف قانون است. شهرداری 
بردسیر اما نظر دیگری دارد. بر اساس آنچه 
خطیبی شهردار بردسیر می گوید در سال 89، 
در شهر بردسیر برای اولین بار عوارضی بر خطوط 
انتقال آب وضع شده است. او می گوید: روند این 
عوارض به این صورت بوده که شهرداری به 
شورای شهر پیشنهاد داده است. شورا موضوع 
را به وزارت کشور ارجاع داده است.  تأیید نهایی 
گرفته؛ در روزنامه آگهی شده است. در نهایت 
وصول عوارض انجام  شده است. شهردار بردسیر 
ادامه داد: آب و فاضلاب رفسنجان در طول 
سال های متمادی منکر این عوارض بوده است. 
او افزود: برای اولین بار در سال 97  با پیگیری 

حقوقی، تعرفه های عوارضی که از سال 89 تا 95 
که مبلغی حدود 7۴0 میلیون تومان بود وصول 
شد . خطیبی افزود: پس  از این دعواهای حقوقی 
آغاز شد.  آب و فاضلاب رفسنجان مدعی خلاف 
قانون بودن این عوارض بوده است. در مراجع 
قضایی هم طرح دعوا کرد. او توضیح داد: در ادامه 
شهرداری بردسیر برای سال های 9۶ و 97 دوازده 
میلیارد تومان عوارض مطالبه کرد. خطیبی 
گفت: چالشی که اکنون به وجود آمده، بیشتر 
فضای تبلیغاتی دارد. او ادامه داد : این موضوع 
مربوط به عوارض همین ۲ سال است. این مقام 
مسئول ادامه داد: طبق حکم اجراییه حساب ها 
مسدود و شهرداری بردسیر حدود سه میلیارد از 
حساب آب و فاضلاب رفسنجان برداشت کرد. 
شهردار بردسیر افزود: بعد از این آب و فاضلاب 
رفسنجان از شهرداری بردسیر در دیوان عدالت 
شکایت کرد. رأی دیوان عدالت به نفع شهرداری 
بردسیر صادر شد. خطیبی با اشاره به اعتراض 

آب و فاضلاب رفسنجان به رأی گفت: در دادگاه 
تجدیدنظر هم با برسی لوایح هر دو طرف رأی به 
نفع شهرداری بردسیر در اردیبهشت 99 صادر 
شد. خطیبی، شهردار بردسیر تأکید کرد: علاوه 
بر مبلغ برداشت شده، آب و فاضلاب رفسنجان 
برای سال های 9۶ و 97 باید نزدیک به 8 میلیارد 
تومان به شهرداری بردسیر پرداخت کند. 
شهردار بردسیر گفت: روند طی شده در سه 
مرجع قضایی انجام شده است. اگر خللی داشت 
در دیوان عدالت مورد تأیید قرار نمی گرفت. این 
مقام مسئول با تأکید بر اصرار شهرداری برای 
وصول کامل مطالبات افزود: این رأی کاملًا 
قانونی و جزو مطالبات مردم  بردسیر است. 
خطیبی، شهردار بردسیر عنوان کرد: استفاده 
از الفاظی چون دزدی و نفوذ، مصادیق مجرمانه 
بوده و قابل پیگیری است. این روند قانونی بوده 
و سیر حقوقی و قضایی آن کاملًا طی شده است. 
این مقام مسئول ادامه داد: کمیسیون ماده 77 
سه عضو اصلی دارد. یک عضو از شورای شهر، 
یک عضو از وزارت کشور و یک عضو از قوه 
قضاییه. هر سه عضو در جلسه حضور داشتند. 
ضمن این که نماینده آبفای رفسنجان هم در 

جلسه حضور داشت.

فرمانده انتظامی شهرســتان بم از کشــف 
چهارهــزار لیتر محلول ضــد عفونی کننده 
تقلبی و غیر بهداشــتی با برنــد غیرواقعی 
بازرگانی جاده ابریشــم در این شهرســتان 
خبر داد. سرهنگ اکبر در تشریح این خبر به 
رسانه ها افزود: ماموران دایره نظارت بر اماکن 
عمومی پلیس بم  پس از یکســری اقدامات 
اطلاعاتی و تخصصی موفق به شناسایی  محل 
تهیه و توزیع محلول ضدعفونی کننده تقلبی 
با برند تقلبی در پوشــش   موبایل فروشــی 
شدند. وی خاطرنشان کرد: در بازرسی از یک 
واحد صنفی موبایل فروشی در بم و همچنین 
بازدید از کارگاه مربــوط به متهم چهار هزار 
لیتر محلول ضدعفونی کننده غیر بهداشتی 

کشف  و ۲ نفر متهم نیز دستگیر شدند.
فرمانده انتظامی شهرستان تصریح کرد: طی 
بررسی های پلیس مشــخص شد متهمان 
محلول ها را در بطــری های کوچک ریخته 
و پس از نصب برچســب های تقلبی با برند  
بازرگانی جاده ابریشــم  روی آنهــا اقدام به 
فروش این محلول در سطح شهرستان کرده 

اند .
سرهنگ نجفی در پایان گفت:عده ای سودجو 

با سوءاستفاده از شرایط شیوع بیماری کرونا 
به جای ابراز همدردی با مردم، برای مطامع  
پسَــت دنیوی خود به دنبال ســودجویی و 
مال انــدوزی از طریق اقدامــات غیرقانونی 
هستند که در این راستا از مردم می خواهیم 
هرگونه اخبار و اطلاعاتی در این زمینه را از 
طریق تماس با شــماره تلفن 110 به پلیس 
اطلاع دهند تا با متخلفــان برخورد قانونی 

انجام گیرد.

"ســیدمهدی طبیــب زاده" در جلســه 
ســتاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی استان 
کرمــان با بیــان اینکه به نظر می رســد 
اقتصاد استان بهره ور نیست، اظهار کرد: 
۶ میلیارد مترمکعب آب در کشــاورزی 
استان مصرف می شود در حالی بهره وری 
لازم را ندارد و باید عدم بهره وری اقتصاد 
استان دغدغه جدی برای همه ما باشد و 
این مســئله اهمیت یافته و به بحث های 
دانش بنیان توجه و اقتصاد استان را بهره 
ور کنیم. طبیب زاده، رییس اتاق بازرگانی 
استان کرمان در ادامه با اشاره به آخرین 
وضعیت پروژه کارخانه پلاسمای کرمان 
بیان کرد: پلاســما پروژه بســیار حیاتی، 
اساســی و آفندی برای اســتان کرمان و 
کشور اســت و کار در حال پیگیری است 
و زمین و آب این پــروژه تامین و تاکنون 
سه میلیون دلار هزینه شده است. رییس 
اتاق بازرگانی اســتان کرمان با اشاره به 
اینکه بــرای خرید تجهیزات و ماشــین 
آلات نیز توافق شــده، گفت: مشکل این 
پروژه تامین منابع ارزی اســت و در این 
زمینه در پروسه اداری گیر کرده و منتظر 

مجوز دولت هستیم. رییس اتاق بازرگانی 
استان کرمان با اشاره به اینکه درخواست 
تمدید مجوز سازمان غذا و دارو را داریم، 
افزود: ســرمایه گذار پروژه پلاســما باید 
طی یک ماه آینده تعیین تکلیف کند که 
پای کار است و ادامه دهد و اگر نه شرکت 
دیگری کار را دنبال کند و در صورت عدم 
تعیین تکلیف، شــرکت جدید جایگزین 

خواهد شد.

مدیرکل دفتر پسماند سازمان حفاظت محیط زیست خبر داد:

افزایش۱۰۰درصدیپسماندهایبهداشتیباشیوعکرونا

 شهردار بردسیر: 
عوارضدریافتیشهرداریازآبوفاضلابرفسنجانقانونیاست

گزارش
ایرنا

گلایه مسافران بین شهری از 
افزایش کرایه ها | کرونا حمل ونقل 

بین شهری را مختل کرد
حمزه سلمانی/مسافران بین شهری از افزایش کرایه ها گلایه دارند؛ 
این در حالی است که معاون حمل ونقل اداره راهداری استان 
می گوید چرخ زندگی رانندگان با کرایه قبل نمی چرخد. افزایش 
کرایه حمل ونقل بین شهری موضوعی است که اخیراً مشکل ساز شده 
و مشافران را با مشکل رو به رو کرده است. انجمن صنفی مؤسسات 
مسافربری 15 آبان بر اساس سه نفر مسافر نرخ جدید کرایه ها را ابلاغ 
کرده است. نرخ کرایه خودروی سواری در برخی شهرستان ها از مبدأ 
کرمان عبارت است از: رفسنجان ۴0 هزار تومان، سیرجان 55 هزار 
تومان، بافت 55 هزار تومان،  شهربابک ۶5 هزار تومان، راور ۴5 هزار 
تومان، کوهبنان 55 هزار تومان، گلباف ۴0 هزار تومان، جیرفت ۶5 
هزار تومان و کهنوج 80 هزار تومان. شنیده ها حکایت از این دارد که 
در برخی از مسیرها کرایه بیش ترازاین نیز دریافت  می کنند. حالا 
این میزان افزایش را با یارانه یک شهروند یعنی ۴5 و 500 هزار تومان 
مقایسه کنید. هزینه های معیشتی نیز زندگی ها را با مشکل روبه رو 
کرده است. مهدی صیفوری معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای استان کرمان می گوید: بعد از نوروز تا الآن افزایش 
کرایه  حمل ونقل بین شهری در سال 99 نداشتیم. او ادامه داد: در این 
بازه زمانی هزینه ها افزایش بسیاری داشته است. عمر ماشین ها بالای 
15 سال بوده و نیاز به تعمیرات دارند. معاون حمل ونقل اداره راهداری 
افزود: معیشت راننده ها باید از این راه تأمین شود که با مشکل روبه رو 
شده است. صیفوری گفت: مشکل دیگر در تعداد مسافر است. تعداد 
مسافر و سفرها کم شده است. او عنوان کرد: به همین دلیل کانون 
انجمن صنفی کرایه تهران اجازه افزایش ۲۶ درصدی به نرخ قبلی 
را داد. به همین نسبت کرایه افزایش پیدا کرد. معاون حمل ونقل 
اداره راهداری گفت: اگر به نسبت کرایه قبل  بیش از بیش ۲۶ درصد 
اضافه شده باشد برخورد می شود. صیفوری توضیح داد: در دوران 
کرونا نیز به جای چهار مسافر سه مسافر سوار شده و کرایه یک نفر بین 
سه نفر سرشکن شده است. گره کور این ماجرا انگار بازشدنی نیست. 
هرچند باید به مشکلات رانندگان توجه کرد اما جبران این مسئله با 
فشار روی مسافران هم قابل قبول نیست. حمایت از رانندگان یکی 
از راه هایی است که می تواند فشار را از روی مسافران بردارد. چه بسا 
این که در برخی خطوط راننده ها باهمان نرخ قبلی کار می کنند. 
درهرصورت بهتر است با یک هم اندیشی صحیح و با در نظر گرفتن 

هر ۲ طرف ماجرا این مشکل رفع شود.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار کرمان 
با توجه به تداوم اجرای طرح جامع مدیریت 
هوشمند محدودیت های مقابله با کرونا نحوه 
فعالیت ادارات و اصناف از 1۵ آذر ۹۹ در استان را 
اعلام کرد.  دکتر "محمدصادق بصیری" سخنگوی طرح مدیریت 
هوشمند محدودیت ها متناسب با وضعیت و روند بیماری کووید 
1۹ در استان کرمان در جمع خبرنگاران عنوان کرد: وضعیت 
جدید شهرستان های استان کرمان در سه دسته زرد، نارنجی و 
قرمز از 1۵ آذر ۹۹ اعلام  شده است و بر این اساس شهرستان های 
شهربابک، راور و نرماشیر در وضعیت قرمز و شهرستان های انار، 
بافت، بردسیر، بم، جیرفت، رفسنجان، ریگان، زرند، سیرجان، کرمان 
و کوهبنان در وضعیت هشدار نارنجی قرار دارند. وی افزود:همچنین 
شهرستان های ارزوئیه، رابر، رودبار جنوب، عنبرآباد، فاریاب، فهرج، 
قلعه گنج، کهنوج و منوجان در وضعیت زرد هشدار قرار دارند.  
بصیری گفت: به منظور کاهش ترددهای شهروندان و کارکنان 
دولت در شرایط هشدار وضعیت حضور کارکنان و فعالیت ادارات 
در هر یک از وضعیت های اعلامی در شهرستان های دارای وضعیت 
زرد؛ کارکنان ادارات ارائه دهنده خدمات ضروری و دستگاه های 
مرتبط با ماموریت های اساسی و مدیریت شهری با 100 درصد 
ظرفیت در محل کار باید حاضر شوند و در سایر ادارات ارائه خدمات 
با حضور دو سوم کارکنان انجام می گیرد.   جانشین استاندار در 
ستاد استانی مقابله با کرونا افزود: در شهرستان های دارای وضعیت 
نارنجی، ادارات ارائه دهنده خدمات ضروری و دستگاه های مرتبط 
با ماموریت های اساسی و مدیریت شهری می توانند با تشخیص 
بالاترین مقام مسئول )در سطح ملی یا استان( نسبت به کاهش 
حضور تا یک سوم کارکنان خود اقدام نمایند و در سایر ادارات ارائه 
خدمات با حضور ۵0 درصد کارکنان انجام خواهد شد.  وی ادامه داد: 
در شهرستان های دارای وضعیت قرمز، دستگاه های ارائه دهنده 
خدمات ضروری و دستگاه های مرتبط با ماموریت های اساسی و 
مدیریت شهری می توانند با تشخیص بالاترین مقام مسئول )در 
سطح ملی یا استان( نسبت به کاهش حضور تا ۵0 درصد کارکنان 
خود اقدام نمایند، مشروط بر آنکه خللی در اراه خدمات ضروری به 
وجود نیاید، اما در سایر ادارات ارائه خدمات با حضور حداکثر یک 
سوم کارکنان انجام خواهد شد. جانشبن استاندار کرمان در ستاد 
استانی مقابله با کرونا تصریح کرد: در مناطق زرد گروه های شغلی 
چهار، در مناطق نارنجی گروه های شغلی سه و چهار و در مناطق 
قرمز گروه دو، سه و چهار مشاغل، تعطیل هستند.  بصیری در 
خصوص تردد خودروهای شخصی گفت: ورود خودروهای شخصی 
با پلاک بومی شهرهای نارنجی به سایر شهرها ممنوع است، 
همچنین ورود خودروهای شخصی با پلاک غیربومی به شهرهای 
نارنجی ممنوع است و در صورت تخلف جریمه ۵00 هزار تومانی 
اعمال می شود.  وی ابراز کرد: همچنین ورود خودروهای شخصی با 
پلاک بومی از شهرهای قرمز به دیگر شهرهای کشور ممنوع است و 
ورود خودروهای شخصی با پلاک غیربومی به شهرهای قرمز ممنوع 
است و در صورت تخلف جریمه یک میلیون تومانی برای خودروهای 
شخصی متخلف اعمال می شود.  معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استاندار کرمان گفت: تردد خودروهای شخصی از ساعت ۲1 تا ۴ 
صبح در شهرهای دارای وضعیت قرمز به استثنای مجاز به تایید 
فرمانداری ممنوع است و در صورت تخلف جریمه ۲00 هزار تومانی 

اعمال می شود.

ابراهیم بابایی، معاون امور جوانان جمعیت 
هلال احمر استان با اشاره به اجرای طرح ملی 
شهید حاج قاسم سلیمانی با محوریت ناظران 
سلامت گفت: بیش از 10 هزار نفر شاغل در شهرستان های 
کرمان، سیرجان، راور، رفسنجان، رابر، بردسیر، ماهان، راین 
و ساردوئیه با نکات بهداشتی، ایمنی و پیشگیری از کرونا آشنا 
شدند. او با اشاره به مشارکت 1۴5 نفر از اعضای جوانان در 
اجرای این طرح افزود: این برنامه به شیوه محله محور، مبتنی 
بر هر خانه یک پایگاه سلامت با هدف قطع زنجیره انتقال 
ویروس کرونا و افزایش رعایت دستورالعمل های بهداشتی 
اجرا می شود. بابایی با اشاره به اینکه تا کنون 3 هزار و 5۴3 
اماکن از سوی اعضای جوانان بازدید و بازرسی شده است، 
بیان کرد: آموزش عموم مردم برای رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی و نحوه استفاده صحیح از ماسک، توزیع بسته های 
بهداشتی در بین اقشار آسیب پذیر از جمله اقدامات اعضای 
جوانان هلال احمر در اجرای طرح ناظران سلامت است. او 
تصریح کرد: تاکنون 38۲ نفر از اعضای جوانان داوطلب به 
دانشگاه های علوم پزشکی و مراکز بهداشت برای همکاری در 

اجرای طرح ناظران سلامت معرفی شده اند.

کشف  چهار هزار لیتر  محلول  ضدعفونی 
با برند تقلبی  در  بم 

تشریح  آخرین  وضعیت  پروژه 
کارخانه  پلاسمای کرمان

فعالیت ادارات استان 
در این هفته چگونه است؟

آموزش  بیش  از  10 هزار نفر 
در طرح  ناظران سلامت در کرمان

خبر

خبر

خبر

مدیرکل دفتر پسماند سازمان حفاظت محیط زیست گفت: آمارها نشان می دهد با شیوع ویروس کرونا، 
میزان تولید پسماندهای بهداشتی و عفونی در مراکز درمانی در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته )زمان 
شیوع ویروس کرونا ( رشد 100 درصدی داشته است.وقتی تاریخ را ورق می زنیم به روزهای تلخ و شیرین 
زیادی بر می خوریم، دفتر تاریخ مملو از خاطراتی است که هر کدام از آنها می تواند درسی برای امروزی ها 
باشد، جنگ و خونریزی، صلح و آرامش، پیشرفت و شکست مسائلی است که در طول دوران بارها و بارها 
خود را به اشکال مختلف نشان داده اند.اما در این میان شیوع انواع بیماری ها هم گریبانگیر مردمی می 
شد که نان شب خود را به زحمت به دست می آوردند، در واقع بروز بیماری های پیش بینی نشده واگیردار 
مانند وبا، طاعون و یا سل در خاطره تاریخ دنیا و ایران تداعی کننده شرایطی است که شاید به علت نبود 
بهداشت و عدم آگاهی مردم از سلامت به وجود می آمدند و جان هزاران نفر را می گرفتند، مثلا در سال 

12۸4 در ایران به علت شیوع وبا حدود یکصدهزار نفر جان خود را دست دادند.
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اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای 
فاقد سـند رسمی

آگهـی موضـوع ماده۳ قانـون و ماده ۱۳آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
و ساختمانهای فاقدسند رسمی برابررای شـماره۱۳۹۹6۰۳۱۹۰7۹۰۰۰۳۹۸-۹۹/۰۸/۰۱هیات اول 
موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی 
مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک شـهر رودبـار جنـوب تصرفـات مالکانـه بلامعـارض 
متقاضـی آقـای عبـاس محمـودی فرد فرزنـد کمال بشـماره شناسـنامه 5۸6صـادره ازرودبار 
جنـوب  در یـک بـاب خانـه به مسـاحت 2۸7.77متـر مربع پـلاک 7۱۳فرعـی از۱۹۰- اصلی 
مفـروز و مجـزی شـده از پـلاک ۱فرعـی از ۱۹۰اصلـی قطعـه سـه واقـع درخریـداری از مالک 
رسـمی آقـای محمد حسـن –محمد حسـین –محمد علـی –مصیب ومحمد کریم سـالمی 
محرزگردیـده اسـت.لذا بـه منظـور اطلاع عمـوم مراتب دردو نوبـت به فاصلـه ۱5روزآگهی می 
شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
مـی تواننـد از تاریـخ انتشـاراولین آگهی به مـدت دوماه اعتراض خـود را به این اداره تسـلیم 
و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را به 
مراجـع قضایـی تقدیـم نماینـد . بدیهی اسـت در صـورت انقضای مـدت مذکوروعـدم وصول 
اعتـراض طبـق مقررا ت سـند مالکیت صادر خواهدشـد ./م الـف:6۹۱-   تاریخ انتشـار نوبت 

اول:۹۹/۹/۱5 – تاریـخ انتشـارنوبت دوم :۹۹/۹/2۹
علی رحمانی خالص - رئیس ثبت اسناد املاک

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک رودبارجنوب

هیـات موضـوع قانـون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای 
فاقد سـند رسمی

آگهـی موضـوع مـاده۳ قانـون و مـاده ۱۳آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی 
شـماره۱۳۹۹6۰۳۱۹۰7۹۰۰۰۳56- برابـررای  رسـمی  فاقدسـند  سـاختمانهای  و  واراضـی 

۹۹/۰7/2۱هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی مسـتقردرواحد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک شـهر رودبـار جنـوب تصرفـات 
مالکانـه بلامعـارض متقاضـی آقـای خوبیـار رهبـری پـور فرزنـد مهـردل بشـماره شناسـنامه 
۱۰5۴صـادره ازرودبـار جنـوب  در یـک باب خانه به مسـاحت 25۴متر مربع پـلاک ۱6۰۰فرعی 
از۱۸۸- اصلـی مفـروز و مجـزی شـده از پـلاک ۱۸۸اصلـی قطعـه سـه واقع دررودبـار جنوب 
–بلـوار شـهید پیکان بخـش ۴6کرمان خریـداری از مالک رسـمی آقـای عبدالمهدی مهیمی  
محرزگردیـده اسـت.لذا بـه منظـور اطلاع عمـوم مراتب دردو نوبـت به فاصلـه ۱5روزآگهی می 
شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
مـی تواننـد از تاریـخ انتشـاراولین آگهی به مـدت دوماه اعتراض خـود را به این اداره تسـلیم 
و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مـدت یک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض،دادخواسـت خـود را به 
مراجـع قضایـی تقدیـم نماینـد . بدیهی اسـت در صـورت انقضای مـدت مذکوروعـدم وصول 
اعتـراض طبـق مقررا ت سـند مالکیـت صادر خواهدشـد ./م الف:6۹2-   تاریخ انتشـار نوبت 

اول:۹۹/۹/۱5 – تاریـخ انتشـارنوبت دوم :۹۹/۹/2۹
علی رحمانی خالص - رئیس ثبت اسناد املاک 
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شنبه  15 آذر 1399 کاغذ جنوب

نماینده مردم پنج شهرستان جنوبی کرمان با بیان اینکه ایجاد توازن بین شمال و جنوب استان 
مورد تاکید است گفت: این منطقه نیازمند توجه بیشتر مسوولان است.منصور شکرالهی روز 
پنجشــنبه در آیین بهره برداری از طرح های آب و برق شهرستان کهنوج که با حضور استاندار 
کرمان برگزار شد ضمن تبریک به علی زینی وند به عنوان استاندار جدید کرمان گفت: استاندار 
کرمان شــخصیتی عملیاتی و اجرایی اســت.وی تصریح کرد: پنج شهرستان جنوبی کرمان 
)کهنوج، منوجان، فاریاب، قلعه گنج و رودبار جنوب( از ظرفیت بســیار خوبی برخوردارند و با 
وجود خدمات ارزنده نظام اما این منطقه همچنان نیازمند توجه ویژه بیشتر است.نماینده مردم 
پنج شهرستان جنوبی کرمان گفت: جنوب استان نیازمند اعتبارات ملی است و وزیر صنعت، 
معدن و تجارت هم اعلام کرد که بودجه ویژه ای برای توسعه این منطقه در نظر گرفته می شود.

وی افزود: در بحث طرح های برق و آب نیز به وزیر نیــرو گزارش دادیم که این منطقه نیازمند 
توجه است و اعتقاد داریم که اگر همه در کنار یکدیگر باشــیم خدمات ارزنده ای به مردم این 

مناطق ارائه می شود.

شکرالهی:  بین شمال  و جنوب کرمان 
توازن  برقرار  شود

فرماندار رودبار جنوب کرمان از احداث 9 هزار واحد مسکن روســتایی از ابتدای آغاز به کار 
دولت تدبیر و امید تاکنون در این منطقه خبر داد.محمود قانعی روز پنجشنبه در برنامه بازدید 
استاندار کرمان از وضعیت »طرح جایگزینی مسکن کپری« به روستایی رودبار جنوب اظهار 
داشت: در این طرح برای مردمی که در مناطق صعب العبور و در کپر زندگی می کردند، مسکن 
روستایی ساخته می شود.وی با بیان اینکه 9 هزار مسکن روستایی در این شهرستان احداث 
شده است گفت: چهار هزار واحد مسکن دیگر هم در دست ساخت است. وی طرح جایگزینی 
مسکن کپری به روســتایی را نتیجه همکاری بنیاد مسکن، بنیاد مســتضعفان و استانداری 
کرمان اعلام کرد. فرماندار رودبار جنوب به طرح ایجاد مسکن روستایی در روستای پیرخُشاب 
اشــاره کرد و گفت:  17 هکتار زمین در این منطقه برای احداث خانه های روســتایی درنظر 
گرفته شده است.وی افزود: در روســتای پیرخشاب 5۶ واحد در دست احداث است.استاندار 
کرمان در دیدار از مسکن روستایی، پیرخُشاب دستورات لازم برای احداث مجتمع آبرسانی 

این روستا را صادر کرد.

۹  هزار  مسکن  روستایی 
در رودبارجنوب کرمان احداث  شد

ایلیا درینی از جیرفت و فرشاد ثمره از کرمان عناوین دوم و سوم هفدهمین دوره مسابقات 
شطرنج آنلاین آزاد شهرســتان بســتکِ هرمزگان را به خود اختصاص دادند.به گزارش 
خبرنگار گروه استان های باشــگاه خبرنگاران جوان از کرمان، هفدهمین دوره مسابقات 
شطرنج آنلاین آزاد شهرستان بستکِ هرمزگان با حضور 1۶۴ شطرنج باز از سراسر کشور 
با مدت زمان ۸0 دقیقه و 3 دقیقه )Blitz( برگزار شد.در پایان این رقابت ها، ایلیا درینی از 
جیرفت و فرشاد ثمره از کرمان عناوین دوم و سوم این مسابقات را از آن خود کردند.نتایج 
این مسابقات به شرح زیر است:مقام اول: امیرحســین عبدالله آبادی از نیشابور با کسب 
۵۶ امتیاز.مقام دوم: ایلیا درینی از جیرفت با کســب ۵0 امتیاز.مقام ســوم: فرشاد ثمره 
از کرمان با کســب ۴۸ امتیاز.مقام چهارم: جهانگیر دیناروند از اهواز با کسب ۴7 امتیاز.
مقام پنجم: آریا طالبی از لارستان با کســب 3۸ امتیاز.امتیاز آورترین بازیکن بانوان:ثنا 
باقر نسب از مشــهد با کسب ۲7 امتیاز.مقرر شــد: از این پس، این مسابقات هر هفته سه 

شنبه ساعت ۲0 برگزار شود.

درخشش شطرنج باز جیرفتی در رقابت های 
آنلاین هرمزگان

خبرخبر

استاندار کرمان گفت: دیدگاه ما این است که 
معین های)یاوران( اقتصاد مقاومتی باید در 
مناطق تحت فعالیت خود، محرک اشتغالزایی 
باشند.به گزارش ایرنا، علی زینی وند روز 
جمعه در ادامه سفر ۲روزه خود به مناطق 
چنوب این استان در بازدید از طرح های 
اقتصاد مقاومتی شهرستان منوجان اظهار 
داشت: معین های اقتصادی با هدف ایجاد 
تحول در مناطق، محرومیت زدایی و همچنین 
ایجاد اشتغالزایی و توانمندسازی مردم انتخاب 
شده اند.زینی وند گفت: برخی از مجموعه هایی 
که با دید معین اقتصادی و توانمندسازی 
مردم باید انجام می گرفت، واگذار شده و 
ابهاماتی وجود دارد که فرماندار منوجان آنها را 
جمع بندی و برای تصمیم گیری اعلام خواهد 
کرد.  استاندار کرمان تاکید کرد: فلسفه 
حضور معین های اقتصادی در شهرستان ها، 
سرمایه گذاری در قالب کسب و کارهای 
اجتماعی بدون داشتن دید صرفا تجاری، 
است.وی ادامه داد: واگذاری زمین های نقاط 
خوب شهر و بعضا بدون سختگیری  ضوابط 
قانونی به معین های اقتصادی به این منظور 
انجام شده که اقدامات به نفع مردم اجرا شود 
و اگر این مساله وجود نداشته باشد، حتما در 
مورد آنها تجدید نظر می شود.زینی وند تصریح 
کرد: طرح ها و مجموعه هایی که در راستای 
فعالیت معین های اقتصادی در شهرستان ها 
ایجاد می شود، حتما باید موجب تحول بوده و 
محرومیت زدایی، اشتغالزایی و توانمندسازی 
منطقه را مورد توجه قرار دهد.استاندار کرمان 
در دومین روز از سفر خود به جنوب کرمان با 
ورود به گلزار شهدای شهرستان منوجان به 
مقام والای شهدا ادای احترام کرد.وی سپس 
از پروژه های معین اقتصاد مقاومتی منوجان 
)شرکت گهرزمین( شامل کارگاه های تولید 
فرش، صنایع دستی و خیاطی و همچنین 
از هتل کپری این شهرستان بازدید کرد.
استاندار کرمان در فاریاب، از پروژه های جاده 
فاریاب - زهمکان - ارزوئیه بازدید و برای 
جمع بندی مصوبات این سفر در جلسه ستاد 
مقاومتی شرکت می کند.در این برنامه ها 
منصور شکرالهی نماینده مردم پنج شهرستان 
کهنوج، منوجان، فاریاب، قلعه گنج و رودبار 
جنوب در مجلس شورای اسلامی، استاندار 

کرمان را همراهی می کند.

اســتاندار کرمان گفت: مجتمع فرهنگی 
هنری شهرســتان قلعه گنج با مشارکت 
بنیــاد مســتضعفان انقلاب اســلامی و 
استانداری، سه ماه دیگر تکمیل می شود.
به گــزارش ایرنــا، علــی زینی وند عصر 
پنجشنبه در بازدید از مجتمع فرهنگی و 
هنری قلعه گنج اظهار داشــت: یک و نیم 
میلیارد تومان اعتبار با مشارکت استانداری 
و بنیاد مســتضعفان برای اتمام این پروژه 
هزینه خواهد شــد.  وی ضمــن تاکید بر 
تســریع روند پروژه مجتمــع فرهنگی و 
هنری قلعه گنج بیان داشــت : استانداری 
کرمــان 750 میلیون تومان بــرای اتمام 
این پــروژه پرداخت خواهد کــرد و مبلغ 
750 میلیون تومان نیز با مشارکت بنیاد 
مستضعفان برای تکمیل این پروژه تامین 
خواهد شد.استاندار کرمان تصریح کرد: این 
طرح با اعتبار یک و نیم میلیارد تومان به 
سرانجام خواهد رسید و مقرر شد همزمان 
با تامین اعتبار از ســوی استانداری بنیاد 
نیز به همان میزان، اعتباری را به صورت 
مشارکتی برای تکمیل این پروژه اختصاص 
دهد.وی افزود : انتظار داریم این مجتمع 
کمتر از سه ماه دیگر به بهره برداری برسد.
همچنین شامگاه گذشته در سفر استاندار 
کرمان به شهرستان های جنوبی، مسائل 
شهرستان قلعه گنج شــهر نمونه اقتصاد 
مقاومتی بررسی شــد.زینی وند استاندار 
کرمان، موسوی آیت الهی معاون عمرانی 
اســتانداری، منصور شــکرالهی نماینده 
پنج شهرستان جنوبی در مجلس شورای 
اسلامی و نماینده معین اقتصاد مقاومتی 
شهرستان و برخی مســوولان استانی و 
محلی در خصوص مســائل و مشــکلات 
شهرســتان قلعه گنج  گفت و گو کردند. 
زینی وند در این جلســه که در محل هتل 
کپری قلعه گنج برگزار شد اظهار داشت: 
تیم بسیار خوب و با نشاط و پای کاری در 
این شهرستان اســت و اگر بنا باشد پشت 
قوانین معطل شویم، امیدی به انجام کارها 
نیســت.وی راه حل برخی مشکلات را در 
گرو تصمیم های اســتانی دانست و گفت: 
باید کارها دسته بندی و به صورت هدفمند 
پیگیری شود.اســتاندار کرمــان تکیه به 
نیروی جوان، خلاق و پای کار و همچنین 
بســیج ظرفیت های موجود در راســتای 

پیشبرد کشور مهم خواند.

در  سلیمانی  قاسم  حاج  شهید  طرح 
شهرستان جیرفت اجرا شد این طرح با بلوک 
بندی و تعیین مسئولین نواحی با همکاری 
بسیج، هلال احمر، شهرداری و نهادهای 
اجتماعی خوشبختانه وارد فاز اجرایی شد.به 
گزارش خبرنگارگزاری بسیج از کرمان ، فرشید 
رضایی، ناظر وزارت بهداشت در مراسم اجرای 
طرح شهید حاج قاسم سلیمانی در جنوب 
کرمان گفت: هنوز وارد پیک بزرگ کرونا 
نشدیم، پیکی که مناطق سردسیر آن را تجربه 
کردند و از موج های قبلی کرونا خطرناک تر 
است.او افزود: اگر بخواهیم وارد موج خطرناک 
کرونا نشویم، باید بررسی های لازم را انجام 
دهیم. رضایی گفت: افرادی که دوره بیماری 
کرونا را پشت سرگذاشته اند باید در منزل 
بمانند و تیم های بسیج این افراد را برای بیرون 
نیامدن از منزل، حمایت کنند و  تا جایی که 
امکان دارد باید شرایط را کنترل کنیم.او گفت: 
یک راه شیوع بیماری، مسافران و افرادی 
هستند که از شهر های دیگر به منطقه وارد 
می شوند و  کشور هایی که توانستند بیماری 
کرونا ویروس را مهار کنند، تمام اشخاصی را  
که با بیماران در ارتباط هستند، شناسایی می 
کنند و در این روش موفق  بوده اند. ناظر وزارت 
بهداشت در اجرای طرح شهید حاج قاسم 
سلیمانی در استان کرمان ضمن  قدردانی از 
تلاش های همه دستگاه های اجرای و دانشگاه 
علوم پزشکی جیرفت، تصریح کرد: امیدواریم 
دانشگاه علوم پزشکی جیرفت بتواند جایگاه 
خوبی در جدول  کاهش آمار مبتلایان کرونا 
در استان ها داشته باشد.اصغر مکارم، رییس 

دانشگاه علوم پزشکی جیرفت نیز در این 
مراسم گفت: برای بهتر انجام شدن طرح 
شهید حاج قاسم سلیمانی، از شنبه هفته قبل 
با حضور سردار معروفی،  فرمانده  سپاه ثارالله 
استان  کرمان در جنوب کرمان کارهای لازم 
را شروع کردیم.او افزود: طرح شهید حاج قاسم 
سلیمانی، در شهرستان های مختلف با بلوک 
بندی شهرستان ها و تعیین مسئولان نواحی 
و پایگاه ها با همکاری بسیج، هلال احمر، 
شهرداری و دیگر نهاد های اجتماعی شروع 
شد.مکارم تصریح کرد: این طرح تا پایان سال 
ادامه خواهد داشت و امیدواریم با همکاری 
نیرو های بسیج بتوانیم میزان درگیری مردم 
با ویروس کرونا را به حداقل برسانیم.او گفت: 
در جنوب کرمان به دلیل اختلاف اقلیمی با 
سایر استان ها در حال حاضر مشکل خاصی را 
نداریم و در پایین ترین میزان درگیری با کرونا 
هستیم،؛ اما اگر کوچک ترین بی توجهی به 
دستورالعمل های بهداشتی صورت گیرد به 
فاجعه تبدیل می شود.رییس دانشگاه علوم 

پزشکی جیرفت با اشاره به اینکه در منطقه 
جنوب کرمان در دو فصل به دلیل استفاده از 
وسایل گرمایشی و سرمایشی اوج بیماری را  
شاهد هستیم، بیان کرد: در اوج گرما بیشترین 
آمار بیماری را داشتیم و دیگری در اوج سرما، 
در ماه های آذر، دی و بهمن است که باید 
مراقبت کنیم و عادی انگاری به سراغمان نیاید 
و در این مدت مردم ، اصناف، بسیج و تمام 
دستگاه های اجرایی همکاری کنند. مکارم  
افزود: امیدواریم با همین شرایط و عزم عمومی 
که در سطح کشور و جنوب کرمان وجود دارد، 
بتوانیم بیماری را کنترل و مهار کنیم.او  تصریح 
کرد: برای وضعیت درمانی مردم هم در سطح 
بیمارستان ها، کپسول اکسیژن و تخت های 
icu و امکانات خوبی را فراهم کردیم.رییس 
دانشگاه علوم پزشکی جیرفت تصریح کرد: 
این طرح به نام مبارک سردار شهید سلیمانی 
مزین است و  ما باید تعهد داشته باشیم و 
شرایط بهتری را ایجاد کنیم تا این طرح به 

بهترین وجه در سطح کشور اجرایی شود.  

استاندار کرمان بر رفع مشکلات زیست محیطی 
کارخانه معدن طلای فاریاب تاکید کرد و از تشکیل 
یک تیم در استان برای بررسی و رفع مشکلات این 
مجموعه خبر داد.به گزارش ایرنا، علی زینی وند روز 
جمعه در بازدید از کارخانه طلای معدن فاریاب اظهار 
داشت: معاون عمرانی استانداری، رییس سازمان 
صنعت، معدن و تجارت جنوب کرمان و مدیرکل 
محیط زیست استان، مشکل این معدن را بررسی 

کنند تا در صورت نیاز از طریق ملی پیگیری شود.
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت جنوب 
کرمان نیز گفت: فاریاب معادن زیادی در زمینه 
سنگ ساختمانی، کرومیت، مس، منگنز و طلا 
دارد.مسلم مروجی فرد تصریح کرد: معدن طلای 
فاریاب سال 13۸7 مجوز بهره برداری گرفت و سال 
13۹۲ همزمان با استقلال سازمان صمت جنوب 
کرمان فعالیت این معدن آغاز شد.وی از راه اندازی 
کارخانه طلا در کنار معدن در دولت تدبیر و امید 
خبر داد و افزود: عیار اولیه این معدن پنج پی پی ام 
)ppm( بوده ولی اکنون با فرآوری کارخانه این عدد 
به 30 رسیده است.او مشکل کارخانه معدن طلای 
فاریاب را ایرادات وارده از طرف سازمان محیط زیست 
عنوان کرد و گفت: محیط زیست باید موارد محیط 
زیستی را هر چه سریع تر به کارخانه اعلام کند تا 
ایرادات برطرف شود.رییس سازمان صنعت، معدن 
و تجارت جنوب کرمان اشتغالزایی مستقیم این 
معدن را 110 نفر و غیرمستقیم را 300 نفر اعلام کرد 
و میزان سرمایه گذاری این طرح را یکهزار میلیارد 

ریال دانست.
وی از راه اندازی کارخانه دوم طلا طی ۶ ماه آینده 

خبر داد و گفت: امکان ایجاد کارخانه ذوب طلا هم در 
شهرستان وجود دارد که پیگیر این موضوع هستیم.

معاون معدن سازمان صنعت، معدن و تجارت جنوب 
کرمان نیز با بیان اینکه معدن طلای فاریاب توسط 
شرکت معدن جویان فولاد آریا در حال فعالیت است، 
ذخیره قطعی این معدن را بیش از ۵00 هزار تُن  و 
ذخیره احتمالی را بیش از یک و نیم میلیون تُن با عیار 

یک و نیم پی پی ام اعلام کرد.
محمدرضا سلیمانی با بیان اینکه عملیات اجرایی 
»کارخانه طلای فاریاب« سال 13۹۵ آغاز شد، 
هدف از ایجاد این کارخانه را جلوگیری از خام فروشی 
دانست. وی ظرفیت کارخانه طلای فاریاب را 100 
کیلوگرم کنستانتره طلا اعلام کرد و پیشرفت 
فیزیکی این طرح را بیش از ۹۵ درصد عنوان کرد.

عضو هیات مدیره معدن فاریاب هم گفت: معدن 
طلای فاریاب یک معدن قدیمی بود که در منطقه ای 
کوهستانی ایجاد شده بود.محمد جواد شمسا افزود: 
با همکاری سازمان صمت جنوب کرمان عملیات 
اکتشافی طلا از سال 13۹۲ آغاز و تا کنون ادامه دارد.

وی با بیان اینکه هر کارخانه دوره فعالیت آموزشی 

دارد، گفت: در این دوره یک سری ایرادات محیط 
زیستی گرفته شد که با پیگری های انجام شده 
برطرف شد و هم اکنون آماده بهره برداری است.
مدیرکل محیط زیست استان کرمان نیز گفت: 
مشکل طلای فاریاب ایجاد کارخانه بدون مجوز 
محیط زیست و مکان یابی نشدنِ طرح است..مرجان 
شاکری افزود: محل احداث کارخانه چالش انگیز بوده 
چرا که بین ۲ رودخانه دائمی قرار گرفته است.وی 
اظهار داشت: رصد آلودگی نداریم ولی نگرانی آلودگی 
داریم. مصطفی آیت الهی موسوی معاون امور عمرانی 
استانداری کرمان نیز بیان داشت: مجموعه کارخانه، 
یک مشاور محیط زیستی انتخاب کند تا مشکلات 
برطرف شود.فرماندار فاریاب هم بر پیگیری رفع 
مشکل معدن فاریاب تاکید کرد و گفت: امیدواریم 
با حمایت های استاندار کرمان مشکل طلای معدن 

فاریاب برطرف شود.
علی نیکنفس به نام گذاری سال جاری به نام جهش 
تولید از سوی رهبر معظم انقلاب اشاره کرد و گفت: 
راه اندازی کارخانه معدن نقش مهمی در اقتصاد و 

شکوفایی شهرستان دارد.

تاکیداستانداربررفعمشکلاتزیست
محیطیکارخانهطلایفاریاب

اجرایطرحشهیدحاجقاسمسلیمانی
درجیرفت

رییس اورژانس پیش بیمارستانی جیرفت گفت: بر اثر برخورد کامیونت 
با پژوپارس در محور جیرفت به دلفارد، ۲ نفر کشته و 3 نفر مصدوم 
شدند.به گزارش خبرنگار گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان 
از کرمان، ابراهیم محمدی، رییس اورژانس پیش بیمارستانی جیرفت 
گفت: دیشب، پنجشنبه 13 آذر 99 طی تماس با سامانه 115، برخورد 
کامیونت با خودرو پارس گزارش شد و سریعا آمبولانس های اورژانس 
دلفارد، کمتر از چند دقیقه در محل حادثه حاضر شدند.او افزود: در این 
حادثه متاسفانه دو نفر فوت و سه نفر مصدوم شدند که  مصدومان، پس 
از دریافت خدمات اولیه درمانی به بیمارستان امام خمینی) ره( جیرفت 
منتقل شدند.محمدی تصریح کرد: رانندگان گرامی باید با دقت بیشتر 
و احترام به قوانین راهنمایی و رانندگی با سرعت مطمئنه رانندگی 
کنند تا شاهد اینگونه حوادث دلخراش نباشیم. او به مردم توصیه کرد: 
هنگام وقوع حادثه با حفظ خونسردی با شماره 115 تماس بگیرید و 
ضمن همکاری و توجه به توصیه کارشناسان مرکز ارتباطات اورژانس 
در صورتی که خطری مصدوم یا مصدومان حادثه را تهدید نمی کند، از 
جابجایی و انتقال مصدوم یا مصدومان خودداری کنند.سرهنگ روح 
الله حسین زاده، رییس پلیس راه شهرستان جیرفت با اشاره به سانحه 
رانندگی دیشب در  محور جیرفت به دلفارد گفت: بی توجهی به قوانین 
راهنمایی و رانندگی باعث ایجاد این حادثه تلخ شده است.او با اشاره 
به اینکه تردد کامیون و کامیونت در روز های تعطیل در محور دلفارد 
ممنوع است، بیان کرد: ورود کامیون ها در محور دلفارد در روز های 
غیرتعطیل نیز فقط با دریافت مجوز لازم انجام می شود.سرهنگ حسین 
زاده  افزود: برای کنترل و مسدود کردن مسیر های فرعی در این محور 
به همکاری تمام دستگاه های اجرایی نیازمندیم.محور ارتباطی دلفارد 
به دلیل اقلیم آب و هوایی بسیار خوبی که دارد پیش از شیوع کرونا، 
توجه گردشگران و مسافران زیادی را به خود جذب می کرد و یکی از 
مسیر های پرتردد در جنوب کرمان  محسوب می شود؛ اما  متاسفانه 
آمار سوانح رانندگی محور دلفارد نیز زیاد است. امسال نیز در شرایط 
کرونا پایان هفته، تردد در این مسیر بسیار زیاد است و اکثر ساکنان این 

منطقه، پایان هفته به منطقه ییلاقی خود می روند.

گزارش
ایرنا

۵ کشته و مصدوم در تصادف 
محور جیرفت به دلفارد

فرماندار باید پیگیر 
ابهامات واگذاری ها به 

معین های اقتصادی 
منوجان باشد

 وعده تکمیل مجتمع 
فرهنگی قلعه گنج  

تا سه ماه آینده

رنا
: ای

س
عک

رنا
: ای

س
عک

فرمانده یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری جنوب 
کرمان از کشف ۲5 تن چوب بدون مجوز حمل به همت ماموران پاسگاه 
ویژه حفاظت از منابع طبیعی شهرستان رودبارجنوب خبر داد.به گزارش 
خبرنگار گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان از کرمان، سرهنگ 
امیرافضلی،فرمانده یگان حفاظت اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
جنوب کرمان گفت: با اقدام بموقع نیرو های پاسگاه ویژه حفاظت از منابع 
طبیعی و آبخیزداری شهرستان رودبارجنوب و با همکاری نیرو های 
انتظامی این شهرستان یک دستگاه خودرو حامل چوب بدلیل نداشتن 

مجوز حمل توقیف و محموله بارگیری شده ضبط شد.

کشف 2۵ تن چوب بدون مجوز حمل 
در رودبارجنوب

کاغذ جنوب

همزمان با آغاز فصل سرما مردم در استان کرمان به دنبال 
دریافت سوخت هستند. در حال حاضر با راه اندازی سامانه 
»تجارت آسان« شهروندان موظفند برای دریافت سهمیه 
خود مشخصات سرپرست خانوار و اطلاعات کارت بانکی 
خود را در این سایت وارد کنند تا بتوانند براساس تعداد 
افراد خانواده و با نرخ مصوب دولتی سهمیه واقعی دریافت 
کنند. اما واقعیت این داستان به همین جا ختم نمی شود 
و به دنبال ثبت نام یکسری مشکلات برای متقاضی به 
وجود می آید که باعث ایجاد ازدحام در مقابل شرکت نفت 
و سردرگمی مردم شده است. در این رابطه نورالدینی 
مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی کرمان 
به »کاغذ وطن« می گوید: طرح ثبت نام الکترونیکی 
در راستای اجرای دولت الکترونیک و تحقق حقوق 
شهروندی است. شهروندان جهت بهره مندی از حقوق 
خود، جلوگیری از کاغذ بازی و رفت و آمدها و همچنین در 
راستای جلوگیری از عرضه خارج از شبکه فرآورده نفتی 
که از مصوبات ستاد مبارزه با قاچاق کالا است، باید برای 

دریافت سهمیه ثبت نام کنند.
نورالدینی خبر می دهد که  تاکنون بیش از ۹7 درصد 
مردم ثبت نام خود را در سامانه انجام داده و تاییدیه گرفته 
اند که افراد متقاضی بیش از آمار سال های قبل ثبت شده 
در سامانه هستند.مدیرعامل پخش فرآورده های نفتی 
کرمان  می گوید تعدادی از شهروندان در ویرایش اطلاعات 
دچار مشکل شده یا فراموش می کنند کدام کارت بانکی 
را در سامانه ثبت کرده اند. وی ادامه می دهد در جهت رفع 
این مشکل می توانند از طریق تلفن همراه کد ملی خود 
را به همراه آندرلاین و شماره شانزده رقمی کارت بانکی 
به شماره ۵0001000۸۴1۲00 از طریق پیامک ارسال 
نمایند .او اظهار داشت: گروهی دیگر از متقاضیان زوج 
های سال های ۹۵ به بعد هستند که در هنگام ثبت نام با 
مشکل مواجه شده و این افراد می توانند به نواحی محل 
زندگی خود مراجعه کرده و توسط مسئول ناحیه مشکل 

این افراد حل می شود.

رفتار مسئولان دانشگاه علوم پزشکی جیرفت 
منطقی نبود

نورالدینی ضمن اشاره به مشکلات ایجاد شده در ناحیه 
شرکت نفت جیرفت تصریح کرد: عمده جمعیت مصرف 

کننده نفت سفید ما در جنوب استان کرمان قرار دارد و 
تیم هایی جهت حل مشکلات مردم به شهرهای کهنوج 
فرستاده شده است. متاسفانه در روزهای گذشته مشکلی 
برای حوزه جیرفت به وجود آمد و تجمع ایجاد شده به 
دلیل مشکلاتی بود که این افراد در زمان ثبت نام با آن 
مواجه شده بودند. مسئولان حوزه علوم پزشکی بدون 
هماهنگی با ما شرکت نفت را در جیرفت پلمپ کردند 
که از نظر اخلاقی و منطقی درست نبود.او می گوید: 
شرکت نفت یک سازمان و اداره خدماتی است نه تجاری، 
زمانی درب اداره را پلمپ می کنند باید مشکلات به 
وجود آمده و توقف جایگاه هایشان را هم بپذیرند که از 
جمله تبعات این کار، عدم سوخت رسانی به شهروندان 
است . همچنین مسئولان به جای اینکه کمک کنند تا 
مشکلی مرتفع گردد و مردم را متفرق کنند، مشکلات 
را بیشتر کرده و به همین جهت دو تیم کمکی در حوزه 
جیرفت مستقر شده و ثبت نام مردم در حال انجام است. 
نورالدینی ادامه داد: روزهای زوج برای شهروندان جیرفت 
و روزهای فرد برای ساکنین عنبرآباد اختصاص یافته و 
در صورت نیاز کارشناس ما در عنبرآباد مستقر خواهد 
شد تا مردم به جیرفت نیز رفت و آمد نداشته باشند.
مدیرعامل شرکت نفت کرمان توضیح داد: نفت سفید در 
مرحله اول در مناطق گرمسیری و مرحله دوم در مناطق 
سردسیری اعلام شده و مجدد ظرف پنج روز آینده یک 
مرحله کوپن در مناطق گرمسیری و سردسیری اعلام 
خواهد شد.سید باقر نورالدینی افزود: در حوزه بم جهت 
جلوگیری از تجمع متقاضیان، هر روز هفته به یکی از 
شهرستان های شرقی این حوزه اختصاص داده شده و 
افراد می تواند به فرمانداری شهر خود مراجعه تا مشکلات 
حل   شود.او خاطر نشان کرد: هر سرپرست خانواری که از 
نعمت گاز طبیعی بهره مند نیست، می تواند با مراجعه به 
سایت »تجارت آسان« یا همان سامانه »صدف« ثبت نام 
حقیقی خود را انجام دهد و زمانی که کدپستی در مناطقی 
قرار دارد که مجاز به دریافت نفت سفید است می توانند 
کارت بانکی را در سامانه ثبت نمایند.مدیرعامل پخش 
فرآورده های نفتی اظهارداشت: ما تنها مجاز هستیم به 
افرادی سوخت مایع بدهیم که از نظر شرکت ملی گاز فاقد 
گازطبیعی هستند و اگر افرادی علمک درب منزلشان 
رفته اما گازکشی نکرده اند طبیعتا باید گازکشی کنند 
در صورتی که شخصی تمکن مالی ندارد باید مسئولین 
محترم شهرستانی با هماهنگی شرکت گاز مشکل آن 

شخص را مرتفع نمایند.

طرح توزیع گاز مایع در استان کرمان 
اجرایی شد

نورالدینی در خصوص نحوه توزیع گاز مایع بیان کرد: 
از تیرماه دو استان در سطح کشور به عنوان پایلوت 
مشخص شدند و سپس استان های دیگر ملزم به اجرای 
این طرح شدند که شهروندان بتوانند در تمام نقاط 
کشور کپسول گاز را با قیمت مصوب دولتی ۹هزار و 
700 تومان دریافت کنند.او عنوان نمود: یکسری از 
شرکت ها و عاملین توزیع این مبلغ را به صرفه نمی دانند 
اما انتظار می رود به دلیل اینکه شورای حمایت این نرخ 
را مصوب کرده، مسوولین اداره صنعت ، معدن و تجارت 
که وظیفه نظارت بر عملکرد شرکت های توزیع کننده را 
دارند با هماهنگی تعزیرات حکومتی در صورت مشاهده 
هر گونه تخلف و گرانی با فرد خاطی برخورد نمایند.
مدیرعامل پخش فراورده های نفتی کرمان تاکید کرد: 
علی رغم اینکه استان کرمان در تمام شاخص ها رتبه 
های برتر را کسب کرده اما در اجرای این طرح هنوز جزو 
استان های آخر قرار دارد و دلیل آن همکاری نکردن 
توزیع کننده های گاز مایع است.سیدباقرنورالدینی 
تاکید کرد: بخش عمده توزیع الکترونیکی را  شرکت 
های توزیع کننده بومی انجام می دادند که برخی از این 
افراد همکاری نکردند. او بیان کرد: شهروندان ۴کپسول 

گاز 11کیلویی و یک پیک نیک ماهیانه در کارت آن ها 
شارژ می گردد و می توانند این تعداد کپسول را با قیمت 

مصوب دریافت نمایند.

ناوگان عمومی رایگان دوگانه سوز می شوند
او در خصوص طرح دوگانه سوز کردن خودروهای عمومی 
هم گفت: این طرح به صورت رایگان در دستور کار قرار 
گرفته و شخص اگر بخواهد خودروی خود را گازسوز کند 
هزینه زیادی را متحمل خواهد شد در همین راستا دولت 
تصمیم گرفته خودروهای ناوگان عمومی را به صورت 
رایگان گازسوز کند اما متاسفانه با توجه به هزینه ای که 
شرکت پخش فراورده های ملی متحمل شده تاکنون با 
استقبال خوبی مواجه نشده و از شهروندان تقاضا داریم از 

فرصت پیش آمده استفاده نمایند.
سیدباقر نورالدینی تصریح کرد: با توجه به اینکه دولت 
حجم مشخصی را برای این طرح در نظر گرفته است و اگر 
تکمیل شود دیگر به صورت رایگان خودرویی را گازسوز 
نمی کند انتظار می رود متقاضیان هر چه زودتر در این 
خصوص اقدام نمایند و در سامانهgcr.niopdc.ir  جهت 
دوگانه سوز کردن خودرو خود ثبت نام به عمل آورده و به 
صورت اتوماتیک به یکی از شرکت های مربوطه معرفی 
می گردد همچنین تمامی تاکسی ها و وانت ها می توانند 
در این طرح شرکت نمایند و در بحث هزینه های سوخت 

، کاهش مصرف خواهند داشت.

چالشثبتنامالکترونیکنفتدرجنوب
*ثبت نام الکترونیک برای دریافت سهمیه نفت سفید در جنوب استان مشکلات فراونی به وجود آورد

*مدیر عامل شرکت پخش فرآورده های نفتی کرمان: شهروندانی که در ویرایش اطلاعات دچار مشکل شدند، کد ملی و شماره شانزده 
رقمی کارت بانکی خود را به شماره 500010008۴1۲00 پیامک کنند
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موزۀ  معصومیت 
اورهان پاموک نویسنده معاصر ترک و برنده جایزه نوبل ادبیات 
در سال ۲00۶ است که کتاب های بسیار زیبا و ارزشمندی 
را به نگارش درآورده است. کتاب های پاموک به بیش از 
۶0 زبان زنده دنیا ترجمه شده اند. کتاب موزه معصومیت او 
درباره عشق، روابط بین انسان ها، انتقاد از قشر مرفه جامعه و 
شکستن تابوهای سنتی جامعه ترکیه در گذر از تفکرات سنتی 
به سمت مدرنیته است.موزه ای در استانبول نیز به همین نام 
وجود دارد که یادآور اشخاص و اشیای وصف شده در کتاب 
است. پاموک از همان ابتدای دهه 90 میلادی ایده ایجاد موزه 
و نوشتن رمان را با هم جلو برد و این دو اثر در دل هم رشد 
کرده اند. خود پاموک در این باره می گوید:موضوع این نبود 
که من یک کتاب موفق نوشته باشم و بعد فکر کنم که حالا 
می توانم موزه  ای هم بر مبنای این کتاب درست کنم. وقتی 
دخترم کوچک بود، هر روز او را به مدرسه می  بردم و هر روز از 
برابر یک ساختمان عبور می کردم که نبش یک خیابان قرار 
داشت. ناگهان، یک روز، فکری عجیب به سرم راه پیدا کرد که 
داستانی درباره این خانه بگویم. به همین دلیل آن را خریدم 
و شروع به نوشتن کردم.کتاب های اورهان پاموک در ایران 
طرفداران زیادی دارد و بسیاری از کتاب های این نویسنده 
ارزنده در ایران ترجمه شده است. موسسه نوبل در وصف آثار 
این نویسنده چنین نوشته است: »کسی که به جستجوی روح 
افسرده شهر مادری اش رفت و نمادهای جدیدی از برخورد و 

بافت فرهنگی کشف کرد.«

فیلم منچستر کنار دریا
دکتر بتانی به جوی چندلر: این بیماری خوبی نیست.

جویی: مگه بیماری خوبم داریم دکتر؟

دیالوگ
نشان درجه یک هنر به استاد »ماشاالله رسام« سرنا نواز پیشکسوت این دیار اعطا 
شد؛ این نشــان معادل دکترای هنری است که از ســوی وزارت فرهنگ و ارشاد 

اسلامی صادر و به پیر موسیقی زاگرس تقدیم شد.

هنر
رد خون/  دنباله فیلم ســینمایی ماجرای نیمروز به کارگردانی محمدحســین 
مهدویان، تهیه کنندگی ســید محمود رضوی و نویســندگی حسین تراب نژاد و 

ابراهیم امینی محصول سال 1397 در ژانر تریلر است.

فیلم

عاشقی چیست مگر؟
_حال استمراری...

سید علی میر افضلی

عکس : سینا شیری
برگزاریاولینجشنوارهعکسوفیلم

کوتاهبامحوریتمعلولاندراستان

مدیرکل بهزیستی استان کرمان با اشاره به برنامه های هفته معلولین اظهار کرد: اولین 
جشنواره عکس و فیلم کوتاه 100 ثانیه با محوریت معلولین در استان کرمان برگزار 
می شود و علاقمندان تا پایان آذرماه می توانند آثار خود را به بهزیستی استان کرمان ارسال 
کنند.دکتر “عباس صادق زاده” 1۲ آذرماه در جمع خبرنگاران به مناسبت روز و هفته 
جهانی معلولان گفت: فرهنگسازی برای رعایت حقوق شهروندی جامعه که معلولین 
یک اقلیت بزرگ در جامعه هستند، یکی از اهدافی است که باعث شده این روز جهانی 
شکل بگیرد.وی با اشاره به شرایط کرونایی عنوان کرد: امیدواریم در این شرایط خاص، 
حقوق معلولین را بیشتر رعایت کنیم. در گروه معلولان، توسعه فرهنگ و توجه به حقوق 
شهروندی دارای معلولیت از سیاست های هر ساله بهزیستی استان است و امسال در 
شرایط کرونایی این حقوق بیشتر باید رعایت شود و معتقدیم دولت باید با ایجاد و تکمیل 
زیرساخت ههای لازم، زندگی بهتری را برای این افراد رقم بزند زیرا هنوز خلاء های جدی 
برای این قشر در جامعه وجود دارد.مدیرکل بهزیستی استان کرمان با تاکید برآنکه اجرای 
قانون به جزء همت به اعتبار نیز نیاز دارد، بیان کرد: مجلس شورای اسلامی با تصویب 
قانونی برای معلولین گام خوبی در جهت رفع خلاءهای قانونی برای این قشر ایجاد کرد و 

امیدواریم با توسعه زیرساخت ها اجرای این قانون به طور مناسب دنبال شود.
جامعه ما همچنان نیازمند فرهنگسازی است

وی با تاکید بر اینکه جامعه ما همچنان نیازمند فرهنگسازی است، تصریح کرد: وظیفه 
افراد، دستگاه ها، متولیان و مسئولان این است که همواره زمینه حضور فرد معلول در 
جامعه را فراهم کنند هر چند قدم هایی در سال های گذشته در این راستا برداشته شده 
است، اما هنوز راه های نپیموده زیادی در جامعه وجود دارد و متاسفانه اراده جدی برای 
توجه به معلولین و مناسب سازی جامعه برای زندگی معلولین وجود ندارد و هر چقدر قانون 
و اعتبار تصویب و به دستگاه ها ابلاغ کنیم باز در اجرای آن با مشکل مواجه خواهیم بود 
بنابراین باید با فرهنگسازی و اراده و همت مشکلات این عزیزان را کاهش دهیم.صادق زاده 
محیط مناسب، پذیرش معلولان به عنوان شهروند، توسعه زیرساخت های لازم برای 
تامین نیازهای معلولین و … را از نیازهای جامعه معلولین دانست و بیان کرد: باید به حقوق 
معلولان در دستگاه ها بیشتر توجه می شود تا با توسعه فرهنگ عمومی و آگاهی مردم، 
بتوانیم همه افراد جامعه را به سمت رعایت حقوق معلولین سوق دهیم.این مقام مسئول 
ادامه داد: ممکن است دولت نسبت به معلولین مسئولیت مستقیمی داشته باشد، ولی 
دولت به تنهایی موفق به تحقق تمامی نیازهای این قشر نخواهد بود و باید در برخی از نقاط 
و شهرهای استان به خصوص در شهرهای جنوبی استان خدمات تخصصی برای معلولان 
ایجاد کنیم که در این راستا نیاز به همکاری خیرین داریم ضمن آنکه بنگاه های اقتصادی 

نیز باید به مسئولیت اجتماعی خود در برابر معلولین پایبند باشند.
بیشتر معلولین کرمان در جنوب و شرق استان هستند

مدیرکل بهزیستی استان کرمان با بیان اینکه بیشتر معلولین کرمان در جنوب و شرق 
استان هستند و در ادامه با اشاره به رفتن بهزیستی استان به سمت توسعه خدمات توان 
بحشی اظهار کرد: رویکرد ما در مناطق کم برخوردار، توسعه خدمات تحصصی بوده که 
خوشبختانه استان کرمان در این زمینه نمره خوبی در سطح کشور دارد.وی جلوگیری 
از توسعه معلولیت را سیاست و رویکرد اصلی سازمان بهزیستی استان دانست و بیان 
کرد: شهرداری ها می توانند با مناسب سازی فضای شهری،  شهر را برای عبور و مرور بهتر 
معلولین آماده کنند.صادق زاده با اشاره به برنامه های هفته معلولین اظهار کرد: اولین 
جشنواره عکس و فیلم کوتاه 100 ثانیه با محوریت معلولین در استان کرمان برگزار می شود 
و علاقمندان تا پایان آذرماه می توانند آثار خود را به بهزیستی استان کرمان ارسال کنند 
و در دهه فجر امسال اختتامیه این جشنواره را خواهیم داشت که به برگزیدگان جوایز 
ارزنده ای اهدا خواهد شد.این مقام مسئول رعایت حقوق معلولین را وظیفه انسان ها دانست 
و بیان کرد: همه افراد نسبت به یکدیگر وظیفه ای دارند و باید حقوق یکدیگر را رعایت 
کنیم.مدیرکل بهزیستی استان کرمان اظهار کرد: طبق آمار سازمان بهداشت جهانی 10 
درصد افراد جوامع می توانند دچار معلولیت باشند و این معلولیت ها از حفیف تا شدید 
دسته بندی می شود که حدود ۴ تا ۵.۵ درصد افراد جامعه می توانند معلولیت متوسط 
و شدید داشته باشند که نیاز به حمایت دولت و دستگاه ها دارند.وی با تبیین وضعیت 
معلولیت در استان کرمان عنوان کرد: در استان کرمان حدود ۵3 هزار نفر معلول شدید و 
خیلی شدید داریم که مستمری از بهزیستی دریافت می کنند و حدود ۲0 هزار نفر نیز در 
استان معلولیت آن ها در سطح پایین تر از معلولیت شدید قرار که خدمت بگیر این مجموعه 
هستند.صادق زاده با بیان اینکه طبق قانون 3 درصد استخدامی های رسمی دستگاه های 
اجرایی کشور باید از بین معلولین باشد، اظهار کرد: ما باید برای استخدام معلولین بجنگیم 
این خلاء قانونی نیست بلکه یک خلاء فرهنگی است. باتوجه به اینکه بخش دولتی استخدام 
زیادی ندارد لذا باید بخش حصوصی از این عزیزان نیز استفاده کنند هر چند برخی از 

بنگاه های اقتصادی استان معلولین را به کار گرفته اند.

عکس نوشت کافه کتاب

اتفاق

دریاچه دوقلو ایلام
دریاچه ی دو قلو از دو دریاچه ی سیاه گاو و آبدانان 

در نزدیکی شهرستان آبدانان واقع شده است و هر 
کدام از این دو دریاچه به دریاچه ی بالا و پایین دست 

تقسیم شده اند. 

فیروزه کوب
 از صنایع دستی است و با نشاندن قطعه های کوچک 

سنگ فیروزه به حالت موزاییکی بر سطح ظرف ها، 
زیورآلات و اشیای تزئینی )از پایه هایی به جنس های 

مسی، برنجی، نقره، ورشویی یا برنزی( ساخته می شود.

حضور پررنگ سینماگران زن در بخش های مختلف 
چهاردهمین جشنواره »سینماحقیقت« یکی از 
ویژگی های این دوره است، ۲۴ مستندساز زن امسال به 

»سینماحقیقت« راه یافته اند.

جاذبه

صنایع

خبر

 تخصیص سهمیه خاص برای داروخانه هایی متعلق به مدیران ممنوع شد.
isna.news از صفحه

ایران بهار 1۴00 تولید کننده واکسن کرونا می شود.
khabaronlinee از صفحه

  در اینستاگرام چه خبر  در اینستاگرام چه خبر 

آوای محلی           

دو دستی زیر یوَْ کاکا نخوردی
گتی نزدیک لوَ  کاکا نخوردی
دمی که یاوُن مشکی ارَحتن

دلی تت گِ، اکَوْ، کاکا نخوردی

شاعر : ناصرحسینی

چشون خوشگل و زیل خودی بست
دِلمُ وی کُفل وزَمزیلِ خودی بست

اوَاستُم  که برِم مرکَی خُدایی
پسَینَی بار وبندیل خودی بست

شاعر : اکبرداوری

چِشت شهد و لوَِت جامِ  شرابن
چِشُم  کَوته به تو، حالمُ  خرابن
اوَیتُم بشِکَهَم توبهَ ی خوو امشو
اگون اشکَستِنِ    توبه    ثوَابنِ

شاعر :غلام پهلوان

جشــنواره ملی موســیقی نغمه های محمدی)ص( از 
هنرمندانی که بتوانند اثری فاخر پیرامون پیامبر اکرم 

)ص( تولید کنند، حمایت می کند.

رئیس هشتمین جشنواره رسانه های دیجیتال رضوی 
از ارسال بیش از پنج هزار اثر از سراسر کشور به این دوره 
جشنواره خبر داد و گفت: مطابق فراخوان تا 15 دی ماه 

99 فرصت ارسال اثر وجود دارد.

 فیلم کوتاه »مــادر« به کارگردانی لیــلا میرهادی به 
مناســبت روز جهانی معلولان بر روی پایگاه اینترنتی 
کانــون پرورش فکــری کــودکان و نوجوانــان برای 

علاقه مندان اکران می شود.

پروژهتامینآبشهرکهنوجبهبهرهبرداریرسید
باحضوراستاندارکرمان؛

پروژه اضطراری تامین آب شهر 
کهنوج روز پنجشنبه در آیینی 
با حضور نماینده ولی فقیه و 
امام جمعه کهنوج، استاندار 
کرمان و معاون عمرانی وی، 
فرماندار کهنوج، نماینده مردم 
کهنوج، رودبار جنوب، منوجان، 
قلعه گنج و فاریاب در مجلس 
اسلامی، مدیرعامل  شورای 
کرمان،  استان  آبفا  شرکت 
معاون توسعه و بهره برداری 
آبفا و جمعی از مدیران استانی 

و  محلی به بهره برداری رسید.
عمومی  روابط  گزارش  به 

کرمان،  استان  آبفا  شرکت 
مدیرعامل  طاهری  محمد 
شرکت آبفا استان در خصوص 
جزئیات این پروژه اظهارداشت: 
در این طرح 17 کیلومتر خط 
نتقال اجرا شده که در آن  ا

لوله های با قطر ۴50 و ۲00 
چدن داکتیل استفاده شده 

است.
وی افزود: همچنین برای این 
پروژه یک مخزن پنج هزار 
مترمکعبی و ۲ کیلومتر خط 

برق احداث شده است.
طاهری با بیان اینکه سه حلقه 
چاه نیز حفر شده دبی این 
چاه ها را 100 لیتر بر ثانیه ذکر 
کرد.وی گفت: برای اجرای 
این پروژه ۲50 میلیارد ریال 
اعتبار هزینه شده که از محل 
اعتبارات استانی و تنش تامین 

شده است.
مدیرعامل شرکت آبفا استان 
کرمان با اشاره به اینکه این 
پروژه بهمن ماه سال 97 کلنگ 
زنی شد، قیمت روز پروژه را 

۶70 میلیارد ریال ذکر کرد.

اطلاع رسانی


